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Månadsbrev SödRa maj 2022

Kära medlem i SödRa – Södertörns Radioamatörer!

Nu är vi plötsligt en bit inne i maj. Det är vår och tiden går rasande fort. Snart är sommaren här.

Månaden som gått sedan senaste brevet har varit händelserik och lärorik för mig.

Arbetena med master och antenner som Micke 0LYC håller på med har gått framåt. Några av 

antennerna är på plats och intrimningsabetet pågår. Tack för det!

Vår certifikatkurs får allt fler deltagare. Vi har nu över 100 stycken. 0BFC Christer har fått mycket 

positiv återkoppling från många deltagare. Ett par axplock: "Jag vill passa på att säga att 

utbildningsmaterialet är något av det bäst utformade jag sett.", "Det märks att materialet är 

utformat av de som kan sin sak!" , "Vad bra det blev! Och tack för att ni är så engagerade lärare! 

Det är verkligen en lyx att kunna få ställa frågor och få så uttömmande svar."  Vi har också fått 

återkoppling att deltagare har klarat proven. Grattis till dem och tack till er som gjort och driver 

kursen!

Traderaförsäljningen går bra. Vi har mycket materiel att sälja. En del är utmärkt, en del är ibland 

inte helt kurant. Försäljningen kräver mycket arbete, inte bara med annonseringen och utskicken 

utan också med funktionsprovningen av det vi säljer. Vi måste kunna hålla det vi lovar i annonserna.

Eftersom vi får mycket mera betalt för fungerande utrustning händer det att vi försöker reparera 

trasiga riggar och annat. Här vill vi gärna ha hjälp av frivilliga.

Jag är glad att vi kan bidra till den viktiga ”cirkulära ekonomin” som sparar miljö och naturresurser.

Lokal är bokad för prylmarknaden. Det blir i Fredrika Bremergymnasiet i slutet av oktober. Jag 

återkommer med mer information senare om detta. 

På en av våra onsdagsträffar berättade Karl-Arne 0AOM om okända pionjärer inom det 

radiotekniska området. Ett mycket intressant föredrag! Stort tack Karl-Arne! Mötet hölls i 

klubbstugan och sändes också på jitsi. Tyvärr fungerade inte konferensen på jitsi på avsett sätt trots 

föreberedelser som startade en timme innan. Vi måste förenkla och kvalitetssäkra tekniklösningen! 

Våra jitsi- utsändningar är viktiga för att nå ut till majoriteten av våra medlemmar. Vi kanske skall 

spela in föredragen och lägga ut dem på vår hemsida så att man kan titta på dem med god kvalitet i 

efterhand om livesändningen krånglar.

Det finns också aktiviteter som stått stilla länge men som ändå behöver göras färdiga. Jag ber de 

som åtagit sig dem att fullfölja eller meddela mig så vi kan lösa det på annat vis. Förutsättningarna  

kan ha ändrats. Det är normalt att göra anpassningar och omtag. Det viktiga är att vi får det gjort. 

Aktiviteterna är igångsatta för att de är viktiga för klubben.

Det har varit resonemang runt att ha en field-day i slutet av augusti. För att den skall bli av krävs att 

någon i klubben räcker upp handen och säger ”jag fixar det” och sedan också genomför det. Att 

säga ”man borde...” får inget gjort. Vi är helt beroende av dig och dina insatser. Några få 

medlemmar gör mycket men vi behöver också din hjälp du som läser detta. 

Jag avser att skriva ett månadsbrev också i juni innan jag gör sommaruppehåll för att sedan 

återkomma med ett nytt brev i början av september.



Jag önskar alla en riktigt fin fortsatt majmånad!

Bästa 73s de

SM0ASB Stefan, ordf 


